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Zápisnica 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 18.09.2024 
 

 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce : 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva : 

 

  1.   Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  2.   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

  3.   Schválenie návrhu programu zasadnutia 

  4.   Návrh na odkúpenie pozemku parc. č. E KN č. 164/5 vo výmere 3992 m2 v k.ú.  

        Ovčiarsko 

  5.   Žiadosť o úpravu pracovného času v Materskej škole v Ovčiarsku 

  6.   Schválenie rozpočtového opatrenia č. 6 

  7.   Rôzne 

  8.   Interpelácie poslancov 

  9.   Záver 

 

       

 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17.10 hod. starosta 

obce Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných.  

 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa Ing. Danielu Hofericovú a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov obecného zastupiteľstva :  Ľuboš Ballay a Ing. Peter Palko, PhD. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov OZ o hlasovanie : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie : 

 

a) určenie zapisovateľa – Ing. Hofericová Daniela 

b) určenie overovateľov zápisnice –  Ľuboš Ballay a Ing. Peter Palko, PhD. 
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Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               7 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     0 poslanov     

Hlasovali za (menovite):                       7 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom programu zasadnutia. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného 

zastupiteľstva o hlasovanie : 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje : 

Navrhnutý program zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               7 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     0 poslanov     

Hlasovali za (menovite):                       7 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu č. 4 – Návrh na odkúpenie pozemku E KN č. 164/5 vo výmere 3992 m2   

                        v k.ú. Ovčiarsko 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s tým, že prejednával 

s majiteľom kúpu pozemku E KN č. 164/5 vo výmere 3992 m2 v k.ú. Ovčiarsko a predbežne 

by majiteľ bol ochotný odpredať pozemok v  cene 14.69 €/m2 . O slovo sa prihlásil poslanec 

Bc. Jozef Hasko s tým, že nevidí perspektívu využitia tohto pozemku a navrhol radšej 

odkúpiť pozemok pod administratívnou budovou, aby celá plocha pod budovou patrila obci. 

Podiel obce na pozemku je 7/17. Už pri prvom odkupovaní pozemku oslovil starosta obce 

všetkých majiteľov, bohužiaľ sa podarilo odkúpiť len 7/17 čo nám ako majiteľom budovy 
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postačuje. S ďalším návrhom vystúpil Ing. Peter Palko, PhD., že by pre toto obdobie resp. 

nateraz navrhoval odkúpenie len 1000 m2. Tomáš Hrošovský naopak predniesol návrh nateraz 

vôbec pozemok nekupovať, možno v budúcnosti. S návrhom odkúpenia celej výmery súhlasili 

4 poslanci s odôvodnením, že v budúcnosti už nemusí byť ponuka zo strany majiteľa 

pozemku pre nás prijateľná. Na pozemku by sa predbežne mohol vybudovať zberný dvor pre 

obec a taktiež by to pre nás malo zmysel kvôli vybudovaniu postranného chodníka smerom na 

obec Bitarová, že by sme si ho budovali na vlastnom pozemku. V opačnom prípade by to bolo 

omnoho náročnejšie a či by sa vôbec podarilo časť pozemku pod chodník odkúpiť. Poverili 

starostu obce Ovčiarsko aby pokračoval v jednaní o odkúpení celej výmery, prípadne sa 

pokúsil ešte vyjednať priaznivejšiu cenu s tým, že odkúpenie pozemku by pripadalo na rok 

2025. Samozrejme o priebehu rokovaní bude starosta obce poslancov obecného zastupiteľstva 

informovať. Do diskusie sa nikto s ďalším návrhom neprihlásil a preto starosta obce 

predniesol návrh uznesenia a  požiadal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

o hlasovanie : 

 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               7 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     0 poslanov     

Hlasovali za (menovite):                       4 poslanci     -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Ing. Jaroslav Horčík, Karol  

                                                                                       Perrot                                                                                      

Proti (menovite):                                   3 poslanci     -  Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko,PhD., Tomáš Hrošovský 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

                         

K bodu 5 – Žiadosť o úpravu pracovného času v Materskej škole v Ovčiarsku 

 

Ďalším bodom programu bola žiadosť Ing. Petra Káčera, PhD., ktorá bola doručená dňa 

14.08.2024. V žiadosti sa uvádza požiadavka upraviť pracovný čas v MŠ v Ovčiarsku a to 

nasledovne od 6.30 hod. ráno do 16.30 hod. popoludní. Na zasadnutí bol prítomný aj Ing. 

Peter Káčer, PhD a predložil starostovi a poslancom obecného zastupiteľstva podisy ďalších 

piatich rodičov, že s takouto pracovnou dobou súhlasia. Starosta obce však vysvetlil 

prítomným, že finančné prostriedky na ďalšiu pracovnú silu obec nemá a priamu činnosť 

môžu pedagogickí zamestnanci vykonávať len v dĺžke 4,5 hod. denne, takže  do úvahy by 

pripadala len alternatíva, že na vyplatenie ďalšej pracovnej sily by sa poskladali rodičia, ktorí 

predĺženie pracovnej doby požadujú. Keďže vyvstala otázka, či rodičia,,ktorí sa na listinu 

podpísali aj vedeli ďalšie okolnosti tejto úpravy, poverili poslanci obecného zastupiteľstva 

starostu obce tým, aby oslovil pani riaditeľku materskej školy s požiadavkou o vykonanie 

prieskumu so všetkými rodičmi, s tým, že by sa im podstatne zvýšili výdavky na MŠ, keďže 

by museli platiť ďalšiu pracovnú silu z vlastných prostriedkov. O výsledku prieskumu bude 

písomne vyhotovený záznam podpísaný riaditeľkou MŠ a starostom obce, ktorý bude 

odprezentovaný na najbližšom zasadnutí OZ. Starosta obce spomenul aj možnosť prihlásenia 

detí do MŠ v Bitarovej, kde budú otvorené viaceré triedy MŠ a teda úprava času prevádzky by 

v tomto prípade, samozrejme po dohode so zriaďovateľom, bola reálnejšia. Žiadna ďalšia 

pripomienka nebola zo strany poslancov obecného zastupiteľstva prednesená a preto starosta 
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obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie : 

 

Žiadosť o zmenu prevádzkovej doby v Materskej škole v Ovčiarsku. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               7 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     0 poslanov     

Hlasovali za (menovite):                       7 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 6 – Schválenie rozpočtového opatrenia č. 6 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva  

s návrhom rozpočtového opatrenia č. 6.  Po oboznámení sa do diskusie prihlásil Bc. Hasko 

Jozef a vyjadril nesúhlas s presunom kapitálových výdavkov z položky „Rekonštrukcia 

a modernizácia cesty na položku Pozemky, čím sa myslelo na kúpu pozemku EKN č. p. 164/5 

V k.ú. Ovčiarsko v celkovej výmere 3992 m2 a taktiež s presunom finančných prostriedkov z 

Oplotenia ihriska taktiež na kúpu pozemku  EKN č. 164/5 v k.ú. Ovčiarsko. Keďže sa 

neodsúhlasila kúpa pozemku v bode č. 4, považuje tento presun za bezpredmetný. Financie 

vyčlenené a schválené na oplotenie ihriska v čiastke 10 000,- EUR je potrebné využiť na toto 

oplotenie, aj keď len čiastočné, ale začať sa musí. S týmto súhlasili aj ostatní poslanci 

obecného zastupiteľstva a preto sa so starostom dohodli na alternatíve, že on zoženie materiál, 

ale práce – svojpomocné musia vykonať členovia OFK a hráči. Ostalo to zatiaľ na takejto 

dohode, že o konkrétnom termíne a prípravných prácach sa budú navzájom informovať. 

Pri diskusii o viacúčelovej budove OFK predniesol poslanec Bc. Jozef Hasko návrh, že by 

bolo potrebné odpredať staré drevené bunky stojace v priestoroch pri futbalovom ihrisku a 

v blízkosti viacúčelovej budovy OFK v Ovčiarsku. Starosta obce prisľúbil, že o odpredaj 

buniek sa postará len je potrebné zo strany OFK dané bunky vyprázdniť a odpojiť od 

elektrickej energie. Ďalej Bc. Jozef Hasko a Tomáš Hrošovský načrtli, že by bolo dobré 

urobiť aj spevnené plochy pri viacúčelovej budove OFK, taktiež urobiť závlahu a pod.  Áno, 

to je pravda, poznamenal p. starosta ale kde vziať na to financie. V obci je množstvo práce, 

kde by bolo možné investovať, ale keďže nie sú finančné prostriedky musia sa prerozdeliť 

rozumne a pre úžitok všetkých občanov.  Starosta oboznámil poslancov OZ aj s tým, že sú 

rozpracované výzvy čo sa týka športu a pokiaľ budeme úspešní aspoň v jednej z nich 

a získame nejaké financie, môže sa v prácach na ihrisku a viacúčelovej budove pokračovať. 

Nateraz sa do budovania žiadne ďalšie prostriedky z rozpočtu obce vyčleňovať nebudú. Len 

pre predstavivosť ostatných prítomných poslancov OZ a hostí predniesol starosta obce 

čiastku, ktorá bola za jeho funkčného obdobia vložená do viacúčelovej budovy OFK, klubu 

OFK a ihriska. Celková čiastka od roku 2019 – 2024 činí 161 303,70 EUR. Ďalšou výzvou je 

napojenie na pitnú vodu a následne kolaudácia budovy, čo tiež nebude zadarmo a súvisí to 

s mnohými prácami a vybavovaním dokumentácie, za čo tiež bude treba zaplatiť. 
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Po vyčerpaní informácií starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných 

poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje : 

 

Rozpočtové opatrenie č. 6 s úpravami.  

Z rozpočtového opatrenia vypustiť presun položiek : 

 

a.) Výdavky – časť „ B“ -  v čiastke 20 000,-  EUR – presun finančných prostriedkov 

z položky ekonomickej klasifikácie 717 Rekonštrukcia a modernizácia cesty, funkčná 

klasifikácia 04.5.1. Cestná doprava na položku ekonomickej klasifikácie 711  

Pozemky, funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány               

 

b.)  Výdavky – časť „B“ – v čiastke 10 000,-  EUR - presun finančných prostriedkov 

z položky ekonomickej klasifikácie 717 Realizácia nových stavieb Oplotenie ihriska, 

funkčná klasifikácia 08.1.0 Rekreačné a športové služby na položku ekonomickej 

klasifikácie 711 Pozemky, funkčná klasifikácia 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               7 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     0 poslanov     

Hlasovali za (menovite):                       7 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 7 – Rôzne 

 

Starosta obce na úvod oboznámil poslancov  obecného zastupiteľstva s tým, že bolo 

uskutočnené čistenie fasády na KD, vyčistenie podláh v interiéry sále KD a pranie záclon ako 

i celkové upratanie priestorov kultúrneho domu. Keďže sa blíži október a s ním mesiac úcty 

k starším požiadal poslancov OZ o pomoc pri roznášaní darčekov, poslanci pomoc prisľúbili. 

Ďalej ich oslovil s požiadavkou návrhu na poriadanie obecného plesu – zhodli sa na dátume 

24.01.2025 a zároveň poprosil, kto by vedel osloviť nejakú kapelu aby mu dal informáciu, že 

hudbu už treba zarezervovať. Ďalšou akciou bývajú fašiangové sprievody, ktoré sú 

naplánované na 15.2.2025. Starosta obce opätovne zdôraznil, že všetky obecné akcie budú 

poriadané externe na objednávku. Každoročne sa koná zájazd do Poľska, poslanci OZ ako 

i obecný úrad zabezpečia predbežný prieskum záujmu obyvateľov, aby sa mohol 

zarezervovať potrebný počet autobusov a to najneskôr do 15.10.2024. V neposlednom rade sa 

diskusia opäť vrátila k OFK s tým, že správca budovy upozornil na to, že od nového roku 

bude požadovať vyššiu odmenu (dvojnásobnú) v opačnom prípade činnosť správcu ukončí. 

Poslanec Bc. Jozef Hasko podotkol, že prečo neupratuje aj budovu OFK prijatá nová 

upratovačka, že predsa sa o tom hovorilo. Keďže sa futbalové zápasy konajú v piatok, sobotu 

a v nedeľu, nie je možné aby upratovačka upratovala všetky tieto dni. Poupratuje v piatok, 

v sobotu a v nedeľu ostane neupratané nakoľko pracovnými dňami pre ňu je pondelok – 

piatok. Keďže medzi poslancami sú aj členovia výboru OFK ubezpečili prítomných, že danú 
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záležitosť budú riešiť v rámci OFK. Do diskusie sa ďalej zapojil  p. Vorčák s dotazom, že 

kedy konečne dostane resp. dostanú rodičia detí, ktorým platia členské (ročne 120,- EUR) 

nejaké vyúčtovanie, o ktoré on sám už žiada od júna tohto roku a zatiaľ žiadnu odpoveď od p. 

Michala Hazdu nedostal. Vyjadril nespokojnosť s tým, ako sa informácie dostávajú (resp. 

nedostávajú) k rodičom detí a vôbec nemá predstavu či daná čiastka na riadny chod 

futbalového klubu – detí – je postačujúca a na čo sa dané prostriedky míňajú. Ako plátca má 

predsa právo na danú informáciu.. Poslanec Tomáš Hrošovský ho ubezpečil, že p. Matej 

Vršanský má na starosti finančnú hotovosť má všetko v poriadku na 1100 % a všetko je 

riadne zaevidované a financie sa míňajú  na účel, na ktorý sa  používať majú. Ďalej sa p. 

Vorčák spýtal kedy bude výročná schôdza, ktorá zo zákona má byť 1x za rok. Poslanec p. 

Hrošovský Tomáš ho ubezpečil, že do konca roka 2024 výročná schôdza zvolaná bude 

a všetky prednesené požiadavky a otázky od p. Vorčáka bude tlmočiť na zasadnutí výboru 

OFK. 

Do diskusie sa zapojila aj p. Ballayová, ktorá oznámila, že pozemok C KN č. 367/2 je v jej 

vlastníctve a má na ňom uskladnené panely, s ktorými sa už dlhšie nič nerobí, že keď sú na jej 

pozemku tak si ich odpredá. Starosta jej vysvetlil, že panely sú majetkom Agrodružstva 

Bánová a keďže nie sú jej majetkom nie je možné ich odpredať. Sťažovala sa, že všetci, ktorí 

chcú prejsť na zadné pozemky prechádzajú cez jej pozemok a ona si to neželá. Na obecnej 

komunikácii je postavená budova senníka, ktorá má pridelené súpisné číslo a je tam od vzniku 

družstva a táto zasahuje aj na pozemok p. Ballayovej v celkovej výmere 3 m2 . Pozemok p. 

Ballayovej je nateraz ešte stále v nájme Agrodružstva Bánová. Pokiaľ si vyrieši vyňatie 

z družstva a nájomná zmluva sa stane neplatnou, je možné v ďalších jednaniach pokračovať 

s novými majiteľmi. 

 

Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil preto starosta obce predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov obecného zastupiteľstva o hlasovanie . 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie : 

 

Informácie starostu obce a prítomných hostí. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní poslanci (menovite)               7 poslancov   - Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     0 poslanov     

Hlasovali za (menovite):                       7 poslancov  -  Ľuboš Ballay, Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  Ing. Jaroslav  

                                                                                       Horčík, Ing. Peter  Palko, PhD., Karol Perrot, Tomáš      

                                                                                       Hrošovský 

Proti (menovite):                                   0 poslancov 

Zdržali sa (menovite):                           0 poslancov  

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 8 – Interpelácie poslancov 

 

Zo strany poslancov OZ neboli žiadne interpelácie. 
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K bodu  9 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva  o 20.09 hod.. 

 

 

V Ovčiarsku, 18.09.2024 

 

 

Zapísala: Ing. Hofericová Daniela 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Ervín Schmieger 

            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:        Ľuboš Ballay                            __________________________ 

  

 

 

 

                                              Ing. Peter Palko, PhD.              __________________________ 
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